

TABLE OF CONTENTS

目 录

基于 K-Means 聚类模糊算法的学生特征聚类研究
Research on Student Feature Clustering Based on K-Means Clustering Fuzzy Algorithm
周子安, 薛欢欢, 杨雨潇, 李旭东.....1179

基于交叉记忆注意力的视觉问答模型
Visual Question Answering Model Based on Cross Memory Attention
文必成, 常青玲, 刘兴林, 崔岩.....1188

基于 YOLOv5 的改进密集行人检测算法
An Improved Dense Pedestrian Detection Algorithm Based on YOLOv5
丛笑含, 李士心, 陈范凯, 孟玥.....1199

煤炭地质企业大数据平台建设研究
The Research of Big Data Platform Construction for Coal Geology Enterprise
苏均生.....1208

一种改进的室内无线电波传播模型
An Improved Indoor Radio Wave Propagation Model
张晋笙, 杨晶晶, 吴季达, 张彬, 黄铭.....1216

基于 GIS 路径规划算法研究综述
Summary of Research Based on GIS Pathway Planning Algorithm
朱致仁, 李士心, 周立明, 陈范凯, 刘宸, 孟范润.....1228

基于深度学习的输电线路缺陷检测研究综述
A Review of Transmission Line Defect Detection Research Based on Deep Learning
周立明, 李士心, 朱致仁, 陈范凯, 刘宸, 孟范润.....1235

基于 YOLOv5 算法的水位智能监测系统
Intelligent Water Level Monitoring System Based on YOLOv5 Algorithm
白海洋, 林俊宪, 陈家合, 张柳, 周璇滢.....1244

基于自注意力机制与特征融合的课堂学生表情识别模型
Classroom Student Expression Recognition Model Based on Self Attention Mechanism and Feature Fusion
陈夫叶, 牛连强.....1257

基于矩阵分解和相似性保持的跨模态检索研究
Research on Cross-Modal Retrieval Based on Matrix Factorization and Similarity Preservation
张心文.....1264

基于区域赋色法的复分形图生成研究 Research on Complex Fractal Graph Generation Based on Region Coloring Method	
赵志琴, 葛昊阳, 刘孝艳, 徐剑.....	1273
基于域适应的真实场景图像超分辨率方法 Real-World Image Super-Resolution Method Based on Domain Adaptation	
董中华, 刘恒.....	1279
基于 PSO 改进 RBF 神经网络的威胁评估方法研究 Research on Threat Assessment Method Based on PSO Improved RBF Neural Network	
郭付阳, 董文方, 张颜伟.....	1289
基于质心的自适应字典学习的多视图低秩稀疏子空间聚类算法 Multi-View Low Rank Sparse Subspace Clustering Algorithm Based on Centroid Adaptive Dictionary Learning	
李祥, 由从哲.....	1297
基于大数据分析的精准智能服务平台设计 Design of Precise Intelligent Service Platform Based on Big Data Analysis	
陈灏天, 陆雯琦, 秦伟, 孙嘉聆, 白秋惠.....	1308
基于计算机视觉的垃圾识别分拣系统 Garbage Recognition and Sorting System Based on Computer Vision	
苏涸如, 尚泳龙, 陈心卉, 吕晓丹, 杨喻晴.....	1321